
HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
 

Komise pro předsednictví ČR v Radě EU v roce 2022 (dále jen „komise“) – 9. 
jednání 
zápis z jednání konaného 05. 09. 2022 v 14:15 
 
Místo:  
Online jednání, Webex 
 
Přítomni:  
 
Členové:  
JUDr. Jiří Pospíšil - předseda 
Ing. Martin Bednář 
Mgr. Marta Gellová  
JUDr. Markéta Štalmachová  
JUDr. Lucie Týcová 
Mgr. Patricia Cipro 
Ing. Lenka Panešová 
Ing. Mariana Čapková 
Mgr. Tereza Hrušková 
Martin Bursík 
 
Odborník s poradním hlasem: 
Mgr. Reda Ifrah 
 
Tajemník: 
Bc. Filip Hlaváček, DiS 
 
Hosté: 
Ing. Lucie Čadilová – vedoucí oddělení zastoupení Prahy v Bruselu 
 
 
Nepřítomni/Omluveni 
 
Mgr. Ing. Jaromír Beránek 
Mgr. Jakub Stárek 
Mgr. Kristýna Jirátová Ph.D. 
Mgr. Marek Polach 
Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 
 
 
Jednání řídil: JUDr. Jiří Pospíšil - předseda 
 
Zapsal: Bc. Filip Hlaváček, DiS, tajemník  
 
Program a obsah jednání: 
 

1. Úvod   

2. Materiál k aktuálnímu stavu pořádaných akcí a přehled plánovaných akcí u příležitosti 
CZPRES 

3. Třetí seznam akcí k doporučení pro podporu formou bezúplatné zápůjčky prostor 

4. Různé 
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Ad 1)  

Jednání bylo zahájeno předsedou komise panem Pospíšilem, který stručně zrekapituloval 

jednotlivé body programu. Poté pan předseda vyzval přítomné členy komise, zda nemají případný 

doplňující návrh na změnu či rozšíření programu. Nikdo z přítomných neměl žádný návrh na doplnění 

či změnu programu. Následně bylo dáno hlasovat o schválení navrženého programu. Všichni přítomní 

členové hlasovali pro (8), nikdo se nezdržel a nikdo nebyl proti. Navržený program byl přijat.  

Ověřením zápisu byl předsedou komise pověřen pan Reda Ifrah.  
 
 
Ad 2) 

Bod programu zahájil pan předseda a následně předal slovo tajemníkovi komise, který ve 

stručnosti seznámil přítomné členy komise s materiálem, jeho smyslem a obsahem. Tajemníka komise 

poté ještě doplnila spoluautorka materiálu paní Cipro z odboru MHMP PRM, která upřesnila informaci o 

materiálu v tom smyslu, že veškeré akce související s českým předsednictvím, a to jak ty co se již 

uskutečnili, tak i ty, co se teprve uskuteční, byly již v rámci samostatných materiálů schváleny Radou hl 

m., či dokonce Zastupitelstvem.  

Poté si vzal slovo pan předseda a otevřel nad přeloženým materiálem rozpravu. Do rozpravy 

se nikdo nepřihlásil a rozprava byla tak ukončena.  

Následně požádal pan předseda tajemníka komise o přednesení návrhu znění usnesení. 

Tajemník komise navrhl usnesení v tomto znění „Komise bere předložený materiál na vědomí a souhlasí 

s jeho předložením Radě hl. m. pro informaci“.  

 Po přednesení návrhu vyzval předseda komise přítomné členy, zda nemají jiné návrhy na znění 

usnesení. Nikdo z přítomných neměl jiný návrh usnesení.  

 

V průběhu projednávání bodu č. 1 programu se k jednání připojili další členové komise a to paní 

ředitelka Štalmachová a pan Martin Bursík.  

 

Předseda komise tedy nechal hlasovat o návrhu usnesení ve znění „Komise bere předložený 

materiál na vědomí a souhlasí s jeho předložením Radě hl. m. pro informaci“.  

(9) přítomných členů hlasovalo pro, (1) člen se zdržel z důvodů nestabilního připojení a nikdo 

nebyl proti. Navržené usnesení bylo přijato. 

 

 

Ad 3)  

I tento bod program zahájil úvodním slovem pan předseda a poté předl slovo tajemníkovi 

komise, aby přítomné členy v krátkosti seznámil s obsahem druhého předloženého materiálu.  

Po představení materiálu tajemníkem komise zahájil pan předseda rozpravu a sám hned položil 

dva doplňující dotazy tajemníkovi komise.  

Prvním dotazem bylo, jak je ze strany pořadatelů akcí, kde hl. m. Praha zapůjčuje své prostory, 

hodnocena samotná myšlenka a iniciativa zápůjčky prostor. Na tento dotaz reagoval tajemník komise 

vyjádření, že myšlenka zápůjčky reprezentativních prostor je pořadateli akcí velice kvitována a ceněna. 

Některé zamýšlené akce byly sice ze strany pořadatelů odřeknuty, ale toto nebylo způsobeno nezájmem 

o prostory, ale jednalo se spíše o organizační přesuny uvnitř některých ministerstev.  

Druhý dotaz pana předsedy se týkal možnosti, respektive poptávce po uspořádání jedné 

z navrhovaných akcí v prostorách Clam-Gallasova paláce, když dle jeho názoru je tento prostor spíše 

prostorem výstavním či muzejním. Případně ve kterých částek paláce tato akce měla konkrétně pořádat. 

Na toto tajemník reagoval tak, že identifikace prostor vzešla přímo od pořádajícího vládního resortu a 

možnost zapůjčení předmětných prostor byla ověřována oddělením protokolu primátora u odboru 

MHMP SLU a přímo v kanceláři ředitele MHPM s odpovědí, že tyto prostory v tuto chvíli není možné  
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zapůjčit. A právě z tohoto důvodu je v předloženém materiálu uveden alternativní prostor Rezidence 

primátora, který je dostatečně reprezentativní variantou.   

 

Pan předseda poděkoval za uspokojující reakci a vyzval ostatní členy k položení dalších 

případných otázek k předloženého materiálu. Nikdo z přítomných neměl další otázky a tak předseda 

komise požádal hosta na jednání komise, paní Ing. Čadilovou, aby představila členům komise aktivity, 

které byly či budou pořádány zastoupením Prahy v Bruselu – Pražským domem.  

Paní inženýrka Čadilová se ujala slova a ve stručnosti pohovořila o zajímavých a významných 

akcích, které se již na půdě Pražského domu či s jeho podporou v Bruselu uskutečnily a které se teprve 

uskuteční. Za zmínku stojí na příklad Výstava Fyziognomie současnosti — figurální tendence v 

současném českém vizuálním umění, která je realizována ve spolupráci s Evropským parlamentem, 

Hlavním městem Prahou, Galerií hl. m. Prahy, Úřadem vlády a Ministerstvem kultury. Akce je umístěna 

v prostorách evropského parlamentu a potrvá do konce českého předsednictví.  

Další otázky k tomuto bodu programu již nebyly a tak předseda komise požádal tajemníka o 

přednesení návrhu znění usnesení k tomuto bodu.  

Tajemník komise navrhl usnesení v tomto znění „Komise souhlasí s předloženým seznamem 

akcí a pověřuje tajemníka komise, aby tento seznam předložil Radě hl. m. ke schválení“.  

Předseda komise poté nechal hlasovat o návrhu usnesení ve znění „Komise souhlasí s 

předloženým seznamem akcí a pověřuje tajemníka komise, aby tento seznam předložil Radě hl. 

m. ke schválení“.  

(9) přítomných členů hlasovalo pro, (1) člen se zdržel z důvodů nestabilního připojení a nikdo 

nebyl proti. Navržené usnesení bylo přijato. 

 

 

Ad 4)  

Do diskuze v bodě Různé se nikdo nepřihlásil.  

 

 

  

 

Závěrem jednání pan předseda poděkoval všem členům komise za jejich přístup, aktivitu a za 

pomoc při přípravě některých akcí, kdy i právě díky této aktivitě a přístupu se podařilo Praze uspořádat 

množství zajímavých a podnětných akcí souvisejících s českým předsednictvím. Jmenovitě pan 

předseda poděkoval paní inženýrce Čadilové za prezentaci hlavního města v Bruselu.  

 
Zápis z tohoto jednání bude zaslán všem účastníkům elektronicky. 
 
Za správnost: 
Reda Ifrah  


